
PROTOKÓŁ nr XLIV/2021 

Z XLIV NADZWYCZJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 14 maja 2021 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XLIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 08:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania 

uchwał – załącznik nr 1, a zakończył o godz. 08:40 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek dzienny posiedzenia  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

3. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, informując, że zostają wprowadzone środki  

do budżetu, które Miasto Sierpc otrzymało na dofinansowanie jednego z zadań 

inwestycyjnych, jakim jest budowa ul. Mieszka I, w kwocie 1 533 187,20 zł. Następnie 

wymieniła najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej, które 

wymienione są w uzasadnieniu do uchwały. Pani Joniak dodała, że jeszcze jedną 

ważną kwotą wprowadzoną do budżetu w 2021r. jest kwota, wymieniona  

w załączniku nr 4, w wysokości 4 533 187,20 zł, przeznaczona na przebudowę  

ul. Mieszka I. Pojawia się ona też w Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ  

jest to zadanie wieloletnie, w kwocie 918 344,97 zł w 2022r. Łączne nakłady na to 

zadanie będą wynosić 5 450 877,14 zł. W uchwale budżetowej został też dodany 

nowy zapis w § 3 w pkt. 2 wprowadzający możliwość zaciągnięcia kredytu przez 

organ wykonawczy. Radna, p. B. Gil, zapytała, jaka część tych środków będzie 

pochodzić z budżetu miasta a jakie będzie dofinansowanie ze środków 

państwowych. Skarbnik odpowiedziała, że dofinansowanie będzie wynosić 

2 451 532,17 zł z Państwowego Funduszu Celowego. Radny, p. S. Jaworowski, 

poprosił o bardziej szczegółowe wyjaśnienie dotyczące § 3 pkt. 1 uchwały 

budżetowej. Pani Joniak wyjaśniła, że ten zapis znajduje się w uchwale od początku 

budżetu, aby Burmistrz, jako organ wykonawczy, w przypadku przejściowego 

deficytu, czyli braku środków, mógł zaciągnąć kredyt w linii kredytowej w celu 

uruchomienia płatności. Do tej pory miasto nie korzystało z tego limitu. Radna,  

p. B. Gil, zapytała, czy jeśli ponad 2 mln będą pochodzić ze środków zewnętrznych, 

to czy pozostała suma 3 mln będzie finansowana ze sprzedaży działki - 1 mln zł oraz 

kredytu – 2 mln zł i czy w tych 3 mln mieści się kwota 981 tys. zł dołożona w przyszłym 

roku. Pani Skarbnik potwierdziła, że tak, kwota ponad 918 tys. zł zawiera się w tej 

sumie. Radna ponowiła swoje pytanie o kwotę 981 tys. zł. Wyjaśnień w tej kwestii 

udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, mówiąc, że zarówno kwota dotacji, jak i środków 

własnych jest rozbita na dwa lata, stąd kwestia pojawiających się kwot. Jednak  

w sumie dają one łączną kwotę całej inwestycji, czyli ponad 5 mln zł. Radna 

ponownie zadała pytanie o kwotę 981 tys. zł. Skarbnik wymieniła kwotę 918 344 zł, 

które pochodzą, na dzień dzisiejszy, z budżetu miasta. Radna podkreśliła,  

że nie chodzi o kwotę 918 tys. zł, ale o 981 tys. zł i czy będą pochodzić z budżetu  

i czy będą się mieściły w tych 3 mln zł. Pani Skarbnik wyjaśniła, że nastąpiło 

nieporozumienie i sprostowała, że chodzi tu o kwotę 918 tys. zł, która na dzień 

dzisiejszy pochodzi z budżetu miasta, ale z chwilą, kiedy otrzymamy dofinansowanie  

i zostanie ono wprowadzone po stronie dochodów, zostanie zrekompensowane,  

czyli wprowadzone jako dodatkowy dochód i będzie sfinansowane nie z budżetu  

a z Funduszu Celowego. Radna zapytała, czy te pieniądze wystarczą na tą ulicę,  

czy będzie trzeba jeszcze z budżetu dokładać. Burmistrz wyjaśnił, że miasto jest  

w trakcie procedury przetargowej i jeśli okaże się, że te środki będą zwiększane Rada 

taką informację otrzyma, jak również w przypadku, gdy okaże się że będą 



zmniejszone. Radna dopytała, czy jeśli okaże się, że koszty będą wyższe,  

to czy miasto będzie miało na to środki, czy kredyt powinien być większy i czy kredyt 

nie powinien być zaciągany po przetargu. Burmistrz zagwarantował, że sytuacja jest 

dobra i zrobi wszystko, aby środki na inwestycje zostały zabezpieczone  

i jest przekonany, że nie będzie trzeba zwiększać tegorocznego zadłużenia. Radna, 

p. B. Gil, powiedziała, że skoro jest tak wspaniale, to może znajdą się również 

pieniądze na remont ul. Jana Pawła II. Radny, p. P. Rzeszotarski, wystosował prośbę 

do Radnych, zarówno w swoim imieniu, jak i mieszkańców ul. Mieszka I,  

o przegłosowanie uchwały w sprawie kredytu, ponieważ dzięki tej inwestycji będzie 

można budować kolejne drogi na tym osiedlu. 

Głosowano w sprawie: 

 Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

350/XLIV/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

4. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 – 

2031. 

Z powodu braku dalszych pytań do projektu uchwały Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, poddał ją pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 – 2031 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

351/XLIV/2021 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 

– 2031- załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 



Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

5. Uchwała RM ws. zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu Miasta Sierpca. 

Z powodu braku dalszych pytań do projektu uchwały Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, poddał ją pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu Miasta Sierpca.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

352/XLIV/2021 RM  ws. zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu Miasta Sierpca - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

6. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku, obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XLIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

/-/ 

Dariusz Malanowski 

   

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


